
Hallituksen jäsenen puolivuotiskatsaus
Vastuualue: Huippu-Urheilu/Forsström

1 ja 2. Mitä vastuualueellasi on tapahtunut/tehty viimeisen 6 kk:n aikana?  Mitä 
uudistuksia/muutoksia vastuualueellasi on tehty tai suunnitellaan tehtäväksi? 

- Nuorissa on saavutettu kevään aikana neljä arvokilpailumitalia.

- Lajipäällikön työmäärää ja palkkakuluja ja valtaa ollaan nostettu

- Valmennusvaliokunnassa sovituista asioista ei ole pidetty kiinni, VVK:n puheenjohtaja on vaihdettu 
lajipäällikön esityksestä ja koko valiokunnan päätäntävalta lakkautettiin ja sille nimetyt tehtävät poistettiin 
toimintaohjesäännöstä.

- Tukiurheilijasopimuksista on saatu kritiikkiä. Tukiurheilijasopimuksia on tehty toukokuussa?

- Budjetinseurannassa ja matkakulu- yms. raha-asioissa ilmennyt epäselvyyksiä

- Arvokilpailuvalintoja on tehty viime tingassa

- Hallituksen nimeämistä arvokilpailukriteereistä on luovuttu?

- Maajoukkuetoiminnan suunnitelmasta on luovuttu?

- Arvokilpailuprosesseihin nimettävistä urheilijoista on luovuttu? 

- Valmennusjärjelmän suunnittelu tauolla?
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3. Mitä vaikutuksia tehdyillä/suunnitelluilla muutoksilla on strategiaan, talouteen tai 
lisenssimääriin? 

- Viimeisen puolen vuoden aikana ei ole tehty ainakaan positiivisia asioita strategiassa mainittuihin 
menestyvän huippu-urheilun asioihin. 

- Valmennusjärjestelmän kehittämisvaiheen / sen tauon aikana liiton valmennuskulut ovat olleet 
merkittävästi budjetoitua pienemmät (?), joten sillä on liiton talouden kannalta ainakin lyhyellä 
aikavälillä katsottuna positiivinen vaikutus käsitykseni mukaan. Lajipäällikön työmäärän 
nostamisella taas negatiivinen vaikutus. 

- Lisenssimääriin ei lyhyellä tähtäimellä ole vaikutusta. Pitkällä aikavälillä huippu-urheilu 
menestyksellä on vaikutusta harrastajamääriin.
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